
Reservation mot beslut  

Moderaterna i Jokkmokk reserverar sig mot beslutet att sälja hotell Jokkmokk 
till det föreslagna priset. Med motivation att försäljningspriset understiger den 
marknadsmässiga värderingen och att kommunen måste vara vaksam med 
skattebetalarnas egendom man skall inte sälja till underpris.  
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Reservation mot köp av Prästbord 1:1 

 

Moderaterna i Jokkmokk reserverar sig mot köpet av skogsfastigheten Prästbord1:1 med 
motivation att vi skall prioritera kärnverksamhet framför träd.  
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Reservation 

Till: Kommunfullmäktige i Jokkmokk 

Datum: 240819 

Ärende: 5. Budgetramar för 2025 och strategisk plan för 2025-2027 

Vi, Socialdemokrater, reserverar oss härmed mot beslutet som fattades den 19 
augusti angående budgetramarna för 2025 och den strategiska planen för 2025-
2027. 

Motivering: 
1. Budgetramar: Vi anser att Socialnämnden skyndsamt måste komma ner på 

ram för att säkerställa en hållbar ekonomisk situation. Att hålla sig inom 
budgetramarna är avgörande för att undvika underskott och ekonomiska 
problem som kan påverka kommunens förmåga att leverera viktiga tjänster till 
invånarna. En strikt budgetdisciplin är nödvändig för att säkerställa långsiktig 
ekonomisk stabilitet och förtroende hos medborgarna. 

2. Boenden: Vi vill betona att detta måste ske utan att lägga ner boendena 
Pionjären i Porjus och Bjärkagården i Vuollerim. Dessa boenden är viktiga för 
våra invånare och deras välbefinnande, och vi anser att det finns andra sätt att 
effektivisera och spara pengar utan att behöva stänga dessa verksamheter. 
Att bevara dessa boenden är också en fråga om att upprätthålla livskvaliteten 
och tryggheten för de boende. 

3. Centralisering: Vi vill också framhålla att centralisering av verksamheter inte 
alltid är den bästa lösningen. Centralisering kan ibland leda till att viktiga 
lokala tjänster försvinner, vilket kan ha negativa konsekvenser för invånarna i 
de berörda områdena. Det är viktigt att hitta en balans mellan effektivitet och 
tillgänglighet, och att säkerställa att alla invånare har tillgång till nödvändiga 
tjänster oavsett var de bor. 

4. Alternativa lösningar: Vi uppmanar till att utforska alternativa lösningar för att 
minska kostnaderna och öka effektiviteten inom Socialnämnden. Detta kan 
inkludera omstruktureringar, förbättrad resursanvändning och andra åtgärder 
som inte påverkar de mest sårbara invånarna negativt. Vi tror att det finns 
möjligheter att göra besparingar och förbättringar utan att behöva ta till 
drastiska åtgärder som att stänga boenden. 

Vi anser att beslutet att fastställa budgetramarna för 2025 och den strategiska 
planen för 2025-2027 utan att ta hänsyn till ovan nämnda faktorer inte är i linje med 
kommunens mål om ekonomisk hållbarhet och social rättvisa. 

/Socialdemokraterna 
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Reservation 

Till: Kommunfullmäktige i Jokkmokk 

Datum: 240819 

Ärende: 6. Fastighetsförsäljning av Jokkmokk 10:80, Hotell Jokkmokk, samt del av 
Kyrkostaden 1:1 

Vi, Socialdemokrater, reserverar oss härmed mot beslutet som fattades den 19 
augusti angående försäljningen av Hotell Jokkmokk. 

Motivering: 
1. Pris: Vi anser att det föreslagna försäljningspriset är för lågt och att man 

istället bör utgå från den värdering som har gjorts. Det är viktigt att 
försäljningen sker till ett marknadsmässigt pris för att säkerställa att 
kommunen får rättvist betalt för sina tillgångar. 

2. Offentlig upphandling: Vi ifrågasätter om vi har rätt att sälja till den befintliga 
hyresgästen utan att genomföra en offentlig upphandling, vilket vi anser skulle 
vara mer transparent och rättvist. En offentlig upphandling skulle också kunna 
säkerställa att vi får det bästa möjliga priset och villkoren för försäljningen. 

3. Nuvarande hyresgäst: Vi vill betona att vi inte har något emot den nuvarande 
hyresgästen och att vi gärna säljer till denna, förutsatt att försäljningen sker till 
ett marknadsmässigt eller värderat pris. Vi vill också framhålla att den 
nuvarande hyresgästen gör ett bra jobb med verksamheten och att vi 
uppskattar deras insatser. 

Vi anser att beslutet att sälja Hotell Jokkmokk till den befintliga hyresgästen utan en 
offentlig upphandling och till ett pris som är lägre än värderingen inte är i linje med 
kommunens mål om ekonomisk rättvisa och transparens. 

/Socialdemokraterna 
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Reservation 

Till: Kommunfullmäktige i Jokkmokk 

Datum: 240819 

Ärende: 7. Köp av del av Jokkmokk Prästbord 1:1 

Vi, Socialdemokrater, reserverar oss härmed mot beslutet som fattades den 19 
augusti 2024 angående köpet av skog. 

Motivering: 
1. Ekonomiska prioriteringar: Vi anser att de pengar som avses användas för att 

köpa skog bättre behövs i vår kärnverksamhet, där vi för närvarande kämpar 
med underskott. Att investera i skog när vi har ekonomiska utmaningar inom 
viktiga områden som skola, vård och omsorg är inte försvarbart. 

2. Riskhantering: Investeringar i skog innebär också en viss ekonomisk risk, 
särskilt med tanke på osäkerheter i marknadspriser och potentiella framtida 
kostnader för skötsel och underhåll. Vi anser att dessa risker inte är 
acceptabla i den nuvarande ekonomiska situationen. 

3. Alternativa investeringar: Vi föreslår att de tillgängliga medlen istället 
används för att stärka och förbättra vår kärnverksamhet. Detta inkluderar att 
täcka underskott och säkerställa att vi kan erbjuda högkvalitativa tjänster till 
våra invånare. 

4. Transparens och delaktighet: Vi anser att beslut av denna storlek och 
betydelse bör föregås av en mer omfattande dialog och analys, där olika 
alternativ och deras konsekvenser noggrant övervägs. Det är viktigt att 
invånarna får insyn i och möjlighet att påverka hur kommunens resurser 
används. 

Vi anser att beslutet att köpa skog trots ekonomiska underskott i kärnverksamheten 
inte är i linje med kommunens mål om ekonomisk rättvisa, effektiv resursanvändning 
och transparens. 

/Socialdemokraterna 
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Reservation mot beslut  


Moderaterna i Jokkmokk reserverar sig mot beslutet att sälja hotell Jokkmokk 
till det föreslagna priset. Med motivation att försäljningspriset understiger den 
marknadsmässiga värderingen och att kommunen måste vara vaksam med 
skattebetalarnas egendom man skall inte sälja till underpris.  







Reservation mot köp av Prästbord 1:1 


 


Moderaterna i Jokkmokk reserverar sig mot köpet av skogsfastigheten Prästbord1:1 med 
motivation att vi skall prioritera kärnverksamhet framför träd.  







Reservation 


Till: Kommunfullmäktige i Jokkmokk 


Datum: 240819 


Ärende: 5. Budgetramar för 2025 och strategisk plan för 2025-2027 


Vi, Socialdemokrater, reserverar oss härmed mot beslutet som fattades den 19 
augusti angående budgetramarna för 2025 och den strategiska planen för 2025-
2027. 


Motivering: 
1. Budgetramar: Vi anser att Socialnämnden skyndsamt måste komma ner på 


ram för att säkerställa en hållbar ekonomisk situation. Att hålla sig inom 
budgetramarna är avgörande för att undvika underskott och ekonomiska 
problem som kan påverka kommunens förmåga att leverera viktiga tjänster till 
invånarna. En strikt budgetdisciplin är nödvändig för att säkerställa långsiktig 
ekonomisk stabilitet och förtroende hos medborgarna. 


2. Boenden: Vi vill betona att detta måste ske utan att lägga ner boendena 
Pionjären i Porjus och Bjärkagården i Vuollerim. Dessa boenden är viktiga för 
våra invånare och deras välbefinnande, och vi anser att det finns andra sätt att 
effektivisera och spara pengar utan att behöva stänga dessa verksamheter. 
Att bevara dessa boenden är också en fråga om att upprätthålla livskvaliteten 
och tryggheten för de boende. 


3. Centralisering: Vi vill också framhålla att centralisering av verksamheter inte 
alltid är den bästa lösningen. Centralisering kan ibland leda till att viktiga 
lokala tjänster försvinner, vilket kan ha negativa konsekvenser för invånarna i 
de berörda områdena. Det är viktigt att hitta en balans mellan effektivitet och 
tillgänglighet, och att säkerställa att alla invånare har tillgång till nödvändiga 
tjänster oavsett var de bor. 


4. Alternativa lösningar: Vi uppmanar till att utforska alternativa lösningar för att 
minska kostnaderna och öka effektiviteten inom Socialnämnden. Detta kan 
inkludera omstruktureringar, förbättrad resursanvändning och andra åtgärder 
som inte påverkar de mest sårbara invånarna negativt. Vi tror att det finns 
möjligheter att göra besparingar och förbättringar utan att behöva ta till 
drastiska åtgärder som att stänga boenden. 


Vi anser att beslutet att fastställa budgetramarna för 2025 och den strategiska 
planen för 2025-2027 utan att ta hänsyn till ovan nämnda faktorer inte är i linje med 
kommunens mål om ekonomisk hållbarhet och social rättvisa. 


/Socialdemokraterna 
 
 







Reservation 


Till: Kommunfullmäktige i Jokkmokk 


Datum: 240819 


Ärende: 6. Fastighetsförsäljning av Jokkmokk 10:80, Hotell Jokkmokk, samt del av 
Kyrkostaden 1:1 


Vi, Socialdemokrater, reserverar oss härmed mot beslutet som fattades den 19 
augusti angående försäljningen av Hotell Jokkmokk. 


Motivering: 
1. Pris: Vi anser att det föreslagna försäljningspriset är för lågt och att man 


istället bör utgå från den värdering som har gjorts. Det är viktigt att 
försäljningen sker till ett marknadsmässigt pris för att säkerställa att 
kommunen får rättvist betalt för sina tillgångar. 


2. Offentlig upphandling: Vi ifrågasätter om vi har rätt att sälja till den befintliga 
hyresgästen utan att genomföra en offentlig upphandling, vilket vi anser skulle 
vara mer transparent och rättvist. En offentlig upphandling skulle också kunna 
säkerställa att vi får det bästa möjliga priset och villkoren för försäljningen. 


3. Nuvarande hyresgäst: Vi vill betona att vi inte har något emot den nuvarande 
hyresgästen och att vi gärna säljer till denna, förutsatt att försäljningen sker till 
ett marknadsmässigt eller värderat pris. Vi vill också framhålla att den 
nuvarande hyresgästen gör ett bra jobb med verksamheten och att vi 
uppskattar deras insatser. 


Vi anser att beslutet att sälja Hotell Jokkmokk till den befintliga hyresgästen utan en 
offentlig upphandling och till ett pris som är lägre än värderingen inte är i linje med 
kommunens mål om ekonomisk rättvisa och transparens. 


/Socialdemokraterna 
 







Reservation 


Till: Kommunfullmäktige i Jokkmokk 


Datum: 240819 


Ärende: 7. Köp av del av Jokkmokk Prästbord 1:1 


Vi, Socialdemokrater, reserverar oss härmed mot beslutet som fattades den 19 
augusti 2024 angående köpet av skog. 


Motivering: 
1. Ekonomiska prioriteringar: Vi anser att de pengar som avses användas för att 


köpa skog bättre behövs i vår kärnverksamhet, där vi för närvarande kämpar 
med underskott. Att investera i skog när vi har ekonomiska utmaningar inom 
viktiga områden som skola, vård och omsorg är inte försvarbart. 


2. Riskhantering: Investeringar i skog innebär också en viss ekonomisk risk, 
särskilt med tanke på osäkerheter i marknadspriser och potentiella framtida 
kostnader för skötsel och underhåll. Vi anser att dessa risker inte är 
acceptabla i den nuvarande ekonomiska situationen. 


3. Alternativa investeringar: Vi föreslår att de tillgängliga medlen istället 
används för att stärka och förbättra vår kärnverksamhet. Detta inkluderar att 
täcka underskott och säkerställa att vi kan erbjuda högkvalitativa tjänster till 
våra invånare. 


4. Transparens och delaktighet: Vi anser att beslut av denna storlek och 
betydelse bör föregås av en mer omfattande dialog och analys, där olika 
alternativ och deras konsekvenser noggrant övervägs. Det är viktigt att 
invånarna får insyn i och möjlighet att påverka hur kommunens resurser 
används. 


Vi anser att beslutet att köpa skog trots ekonomiska underskott i kärnverksamheten 
inte är i linje med kommunens mål om ekonomisk rättvisa, effektiv resursanvändning 
och transparens. 


/Socialdemokraterna 
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